
P r  o  t  o  k  o  I  N r  XXXVI I I I ' 97

z  I I  pos iedzen ia  XXXVI I I ses j i  Rady  H le j sk ie j  v  Jqd rzeJo r ie  odby tego

3 paá,Az¡.¡,ernika 1997 roku y sal i .  Urzgdu Rejonouego.

Uiceprzeuodn.f,czqcy Rady l l ieJskiej T Krzeszouski1i::otworzyl

ob rady  I I  pos iedzen ia  XXXVI I I sesJ .  Rady  M ie j sk ie j

Obrady rozpoczeto o godz 9 teJ przy f rekvencj i  19 radnych na s tan

28 radnych"co s tanoui  57,9 í  ogolu Rady

Jest  to  quorum prarromocne do podejmorania uchyat .

Obrady kontynuouano przy obecnoÉci  22 Radnych /  1  radnych spozni to  s fg/ ,

co stanoul 78 6 fr ogótu Rady

Yiceprzewodniczqcy Rady l { ie jsk ie j  poui ta t  przyby}ych na
-  sesJq Radnych,Burmist rza,  jego Zastgpcg,Sekretarza,Skarbnika Gniny,

Klerovnikóu Uydziatóv Urzqdu l t le jsk iego,przedstav ic ie" l  j  prasy!

uszystkich uczestniczqcych y óbradach Rady

Sekretarzen obrad ponounie zostal vybrany Lucjan Uoániak

Radny vyrazi l  zgodq na pelnienie funkcji  sekretarza obrad.

Porzqdek obrad.

Dalszy ciqg porzqdku obrad przyjgtego y dniu 5O vrze6nia 1997 roku na

I  pos iedzeniu XXXVII f  sesJ l  Rady Hie jsk ieJ.

Ad .6 .  RadnB B .Rogu tska  py ta  , k to  uZy tku je  l oka l  p rzy  u I .11  L i s topada

34,gdzie Zarz4d postanovil '  o podryászeniu staski czynszu.

Radny U.Kqdra pyta,czy d la pana Bieñka z,am.Piask i  na leZy s ig  odszkodova-

n ie 10 la t  wstecz za n ler rno¡rne korzystanie z  gruntu-

Radny l f .Kuámierz zuraca s iq  z  zapytanien k to jest  inuestorem

telefonizac j i  l ¡ [n ichora i  Brusa.Telekonunikac ja,czY gnina-

Radny odnosi  yra2enieráe g lóvnyn inuestoren jest  Urzqd Gniny.

Burn is t rz  udz le la  g losu Kierorn iqk l , [eres iñsk ie i  ce len udzie len ia

vy ja6nieS.

K . re r "o rn i k  Heresnnka  wy jaÉn ia  2e  j es t  t c  t y . i kc  podny2szen je  s t .avek

Trua jq  poszuk :san ja  ks iqg i  n ieczys te j  czy  s tanov i :  t o  y las r ¡oéó

tkarbu Panstya

Od la t  u  t yn  l oka iu  m iedc i l o  s iq  S t ronn lc tuo  Denok ra tyczne

Up lynq to  podan ie  p . .K<¡n ieezyñsk ie { i  v fna jgc ie  l oka lu , s tqd  podwy iszen ie

.  czynszu.
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Radna B.  Rogulska s twj .erdza 2e sprarq deneruuje s iq  wie le osób.
l 'Ten lókal  mo2e byC Iokatemnreszkal .nyn lub u2ytkowyn .BIok,n k torym
znaJdu¿ie s ig  lokal  byf  remontovany.OKna tego pomieszczenia n je
zosta ly  r ¡  czas ie renontu pomalo$ane ,an l  unyte Zrraca s iq  o podanie

na p iÉnie tern inu I  varunkóv zauarc ia unovy.Zdaniem radndj : ten lokal
t rzymany jest  bet  povodu.Uyborcy zarzuce nan,2e mamy z tego korzyéci  DIa*
tego pros i  o  podanie o tym lokalu wszystko od a do z  z  dokunentac j i
ZGH lqcznie z zadluáeniem.

Radny G.Leksa dowiedzia l  s iq  z  Gazety JgdrzeJouskieJ,2e arch iwun
z Jgdrzejoua ma byó przenies ione do Zagnañska.Podobnle by lo z  b ib l io tekq
pedagogicznq.Trzeba Jq byro vyproradzí l ,a  lokal  za jqt  k to6 inny
i uZytkuje,

Burnlstrz Lysek lnfornuje Radg,áe rozmaviat r spravie archiwum
z dyrektoren k ie leck iego arch ivunrby l  na u ieJscuruzgodni l r2e arch lyun
v JgdrzeJovle pozostanie.Bqdzieny szukaé tak ie lokun ,k tore te  yarunki

speln i .  Uik t  n ie  zam:.erza lokovaó tego arch iyum u Zagnaásku.  Z arch i rum
korzysta s iq  czqsto i  n ie  ryobraZan sobie,aby tego arch isum nie byto.
Radny s.KuÉnierz zvraca uuagg na odpouiedzi  na in terpelac je.
Radni  sq zbyuani  sp lyconyni  odpor iedz ianl rnp.spraya yyceny lasu,
napraYa oSviet len ia v  Potokt ¡  l i la ]yn i  inne.Czqsto odpowiedzi  na in terpela-
c je  sq o3nieszeniem radnego i  tego kto podpisu je.

Radny G.Siev lorek zg lasza ,2e n iesz} , :a$cy b loku przy u l .S lonackiego 6 a
po podlqczeniu do nore j  c iep lowni  n ie  naJg c iepte j  vody ,voda Jest :
le tn ia .KtoÉ ponadto rproradza in formacjer2e za c .o. i  c iep lq vodq naj¿ l
p lac ió lokat r torzy do Urzqdu l t l  eJsk iego.
Prezes Blaszk iev icz uy ja6nia ráe v  dniu dz is ieJszyn n ie l tsny in formacJe,
o ezym nóvi  radny G.Siev iorek.Dopt .F6"S$oH¿g?8unie. t¿ n ie ukryya,Ze
dzieñ lub dra-paki  s tan noZe jeszcze potrvaó.Odno6nte oplat , to  co nóvi l
radny G.Siev iorek jest  n ieno2l l roÉciq, to  ty lko zvyk la p lo tka.
L 'Meres lñska uy jaÉnia spraye Bieñk6v t lunaczqcrhe n ie ma 2adnego
uZytkovanla bezunounego.

Burnistrz f.ysek móvi na tenat odpoviedzi na interpelacje.Do teJ pory duáo
czasu zabfera ly  mu prace nad za legtyn i  spravani . fn fornacje s tanowiq
pevien procent  jego dz la la lno6ci .odpouiedzi  pov inny byé jasne,s po
lnterpelacjach powinno siq co6 dzlaé,.Na vszystkie sprayy wystarczy nu
czasu.

Radny u.Ku6nierz vnosiraby punktovaé dla przejrzysto;gci poszczgólne
tenaty v informacjach o pracy Zarzqdu l{ ieJskiego cyfrani arabskimi.
Rada  p rzy jq la  i n fo rmacJe  19  g losami ,g losóv  p rzec iu  n ie  by lo ,p rzy
1 g los ie rs t rzynujqcyn s ie .
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Ad'?'  fnfornacJq o real izacJi  uchral  podJqtych na sesj i  r  dnlu
1 .O8.1997 r .  p rzyJq to  Jednog lo6n le .

4 d . 8 . uyjaÉnienie Burnistrza dotyczqce budowy obiektór
handlouo-uslugorych przy ul .  Chrobrego.
Na posiedzenlu Zarzqdu zapisano 2o stron uyJa6nienia teJ Bprayy.
Bardziej  jasno nie da sig vyt tunaczyé.Zarzqd podjql  9 punktóu u teJ
sprarie'rórnieZ zapoznano z uyjaÉnieniani Konisjq Revizydnqrktóra sw6j
poglqd przedstayi .zapoznaJe Radq z ry ja6nieniamirktóre stanoviq
zak4cznlki do protokólu.

InwestycJa odbiega od zaloheñ.RealizuJe siq budouq o 5 n glgbszq,panllony
nialy byó parteroue.

Petniqcy oboviqzkl Przerodnicz4cego KonisJi ReuizyJnej radny St.Barañski
v inieniu calej Komisjl przedstauia unipsek opracouany na podstauie
prac Zarzqdu kierouany do Przerodniczqcego Rady üteJskieJ o przekazanie
sprauy do Prokuratury RejonoreJ u JqdrzeJoule.
Kierounlk Uydzialu GeodezJl i Gospodrahl Gruntani L.üereslñska
przyponlna,áe dztatk i  zostaly zbyte r  uÍeczyste u¿ytkoranfe.
Yieczyste uZytkovanle Jest czasouq vlasnOóclq,jest to forna zbyralna
na 99 lat.Po podjgciu uchr*üy v 1995 r, ¡r drodze paetargu przekazano
v vieczyste uZytkovanie 9 dzialek.Dróch u2ytkounfkós uykupfto po dule
dzialk i .uyl iczono to na zr6.Boa.-  nouych zlotych,1z6,-  z l  za 1 m2.
Gdyby te grunty byry sprzedane 2T6.goo.-zt vplynqloby do kasy gniny.
Z tytulu przekazania r vi,eczyste uáytkoranie do kasy UrzEdu rplynqlo
69.2OO,-zL.Oprócz tego przez 99 lat  ka2dy u2ytkownik placi  3 f r
yartoÉci  do kasy Urzqdu Uie¡sf iego.
Zapoznaie z sytuaciq ,gdyby ten grunt uydziec2atíé,.Naleáalo rozunieór¿e
obiekty uinny byó uybudovane tynczaeove,albo na zasadzie jak na targovicy.
Dzier2aua jest  najkorzystnieJszq sprayq dla ula6cic ie la.Gdyby po 5 zL
ptacono za 1wZ czynszu dzieráarnego to rocz-nie stanovlloby to kvotq
151-640 , - -z l .  Y  p rze targu  ry l i cy tovanoby kuotg  mo2e 5-c io  k ro tn ie
vy2sz1 czynszu dzierá¡avnego za im¿ czyi i  po 25 zt .
La tvo  po l ig2yéq2e mies igczn ie  by laby  to  kvo ta  54 .85O z* ,  co  roczn ie
uczyn i toby  sunq 658.ZOO -z t  Byé moíe ,¿+ ie  by laby  to  kyo ta  p lec jokro tn ie
vyLsza,a le  cz te ry  lub  t rzykro tn ie  vy2sza od  kvo ty  5 ,  zL  r^^2 .
Radny H.Poczqty pyta kto podjqt  decyzje o fornie zbycia dzialék.
Burmistrz odpoviada radnenu,2e jest  uchwala Rady w teJ sprar ie.
Radny U.Ku6mierz zyraca uuage na malo dokladne i  fachowe vyjaÉnienie
sprayy radnyn przed podjqclen uchraly.
Kiedy podeJnowal i6my uchraly ¡nlel i6ny tu radcq praunego v osobie
Burnistrza Gajówskiego i  radcg praynego D,Kir iorskq.
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Dlaczego nan vtedy wszystkich war lantóu zbycia nie przedstawi l i .

Z lecono podz ia t  na  11  dz ia lek ,co  radnf  zaakceptora l i .ü fa ty  tp  byó

nale pavl lonyrco nan sfg teraz komentuJe,2e mog€l to byó pavi lony

navet  4 -p ig t rowe.11 dz ia lek  ,nog lo  v igc  zg los ló  s iq  11  o fe ren tów

i przystqpié do przetargu,navet handlujqcych na ul .Ko6cielneJ.

DaJe pod rozrage,czy tu nie popelniono blqdu daJqc n wieczyste u2ytkoua-

niernie stauiajqc rarunkón.Popiera wniosek o skierowanie spravy do

Prokuratüry,aby kto6 za to odpowiedzial  i  k ieszeniq i  wlasnq osob4.

tle vlasnym inieniu Zqda konsekwentnego dokoñczenia sprauy.

Radny E.Kalua móyi ,2e uszyscy radni  zostal i  zrobieni  v rrbalonan.Znlany

byly dolmane po podjgciu uchsaly.

Radny K.üarcinkovski  tu ierdzi , te Radzie przedstaviono dwie koncepcje.

Zvraca sieraby te koncepcJe byly do uglqdu u Urzqdzie.Nale2y je

przedstavié poróvnujgc z obecnq budou4.

Burnistrz *,yse}^ prosi architekta Galczerskiego o onóvÍenie sprauy.

Architekt Galczeyski 3 opracovaten koncepcje budouy parilonóv.

Potqczylem funkcjg handlovq i rekreacyJno.-sportovq.Te funkcde, Ete

uzupelnLaly.Opracoyano dsa uarlanty hudovy pauilonór.

Yien,áe zostala przyJqta koncepcja zuarteJ zabudovy.

Projekt budoclany nie zostal ni zlecony.Opracouala go pani Iwona Nosacka.

Na etapie opracouania pojauia s iq t rzecfa osoba,konkretny lnuestor,który

precyzuJe Jak to vszystko na uyglqdaó.

Radny G.Sieyiorek jest zdania ráe mo2na budoraó pavtlony handlove uszqdzie

ty lko nie na tyn terenie.

Architekt Galczeuski przedstasia varlant B zaakceptoyany przez Radq.

Caly spór vychodzi  z tego,2e okreÉlano pavi lony jako nale,a poustaly du2e

U grehttekturze nie na poJqcia nmatenrpor in len byó zapis nparteroÍetr .

Radna B.Rogulska pyta tczy nlski a naly znaczy to sano.

ArchitekL Galczenski odpoviada,2e nle jest to samo.Forma Jak4 zobaczylem

v proJekcle nie odbiega od molch zaloáeí",architektonicznych.

Radny G.Sleviorek:pieryszy proJekt Jak r iado¡¡o to paui lonik i  parterove'

y sumie 11 pavi lonór.

Y aksJononetri i uyraánie vf.daór2e jest zabudowa parterora.

Archi tekt  Galczevski :  generalnie ta koncepcJa nie odbiega I  calo6ci ,

ró2ni sie tylko uysoko6ciq kondygnacJl v zabudorie szeregowej.

Radny Y,,rPoczqty uraZa,2e uedlug uyJa6nleñ Jest vszystko r porzqdku.

Uszyscy radnL zostal i  vykivani ,n ie znaJ4 sig na archi tekturze.

Radny K.üarcinkosski nóul jak ryglqdat przetarg.

KonisJa przetargova nóvitaloferentom $ak ma ryglqdaó zabudoua dzlalki.
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l{a byé 9 pawilonóv szeregoyych I na 2 skraJnych dztalkach no2liwo6ó

zabudovy rysokieJ-pavilonór solno stoj4cych.

Kierounik Uydztatu GeodezJt f Gospodarki Gruntanl L. l lereslñska cytuJe

zapis z protok6lu z przetargu.

Radny Y.KuÉmierz cytuje podeJnoyane uchnalY o sprzedahy przedmiotovych

dzia lek podkreÉlaJqc zapisndztatk i  pod nale pav i lony handlover ' .

Uchwala zosta la tak sptycona,aby mieó wszelk ie  6c ie2k i  do krqtactwa.

Fur tka otuar ta byta na uszystk ie  s t rony.Pro jekt  zagospodarowania dz iatk i

n ie  by l  prezentowany na posiedzeniu Rady.

Radny U.Kqdra zapytuJe pana Idz ikouskiego-pracoynika Urzqdu Rejonovego

kto ot rzynal  zezwolenia I  v  jak im ezasie.

Pan Idzikouski odpovlada:
-pari lon yolnostojecy -pan Fiuk -1996 r.-Urzqd l{fejskl red}ug konpetencJi

u tyn czasie,
-pan Jasnos- kviecleñ 1997 F. r
-panowie Kocelak f Fenrych -naj 1997 F.,

Pozostal i  panouÍe nie zloLyli  dokunentóy r terni.nie i  decyzJe dopiero

zostan4 vydane . Infor¡nuje, 2e prarnie obouiqzuje tylko plan zagospodarofla*

n ia przest rze i rnego nf .asta.

Radny  U  Poczq ty? ' v  t yn  vyc inku  Rada  pod jq la  decyzJg ,a le  n ie  by lo

zatwierdzone i uprouadzone do planu zagospodarowania.

Kierovnik  Urzqdu Rejonovego p.Baran:Urz4d ReJonovy u l4czy l  s iq  do

sprary na peunym etapie.Opracorane koncepcje n ie zosta ly  odzv ierc ied lone

w dalszym toku za latu ian ia sprauyrn ie dokonano zmíany n p lan le

zagospodarovanl.a przestrzennego .

Pan Burn is t rz  Lysek wyJa6nia spraue podjqte j  uchra ly  i  pptv ierdza,2e

nie byto uchraly u sprauie zniany palnu zagospodraowania przestrzennego.

Ylceprzeuodniczqcy Rady T.Krzeszovski nóyi róynieá o spravie budouy pavi-

Ionóu .Sprava Jest  bardzo skonpl lkowana.To co s iq  s ta lo  zbulversovalo

opln iq spolecznq.Z dyskusj i  vyn ika,2e zeruano kontakt  z  Radqrodpor iedz ia l

-no6ó nie spada na Radq.l¡ lo2na nieé pretensJe do naszych pravnikóv,2e

uchra ly  sq malo precyzyJne.Czy ny to  wyja6nimy.Nayet  ,Je51i  sk ieru jeny

do prokuratury uróc i  po k i lku n ies iqcach z adnotacJq o n iemo2noÉei

usta len ia v innych.

Radny G.Sieslorek cytuje fragmenty protokíku z posfedzenla Zarzqdu

üie jsk iego i  s twierdza,2e radni  ,k t6rzy g losoual Í -  za tq  uchvalq podJqf i

na jgorsz4 rzecz d la gniny.

Nastqpnie cytu je zapis  e protokí tu  z  sesJ i ,na k tóreJ powziqto uchvatg.

Radny E.Navrot  nóui  o  vykorzystaniu luk praunych u podJgte j  uchuale.

Zarzqd obecny' poSuiqci l  tenu problenori bardzo duZo czasu.Radny na

odczucier2e k to6 nad tyn czura l  praunieraby peune sfornutovania by ly
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taklerabY no2na odpor iednio tyn 2onglovaértrudno ustal lérgdzle leáy

yinartak to Jest sfornulovane.Jest to evidentne rykolovanie radnych

i  n ie l fczenie s iq z decyzJami Rady.Archi tekt  Galczevski  tn ierdzi '2e

te pavi lony nie zepsujq archi tektury osiedla.

Radny E.Navrot podkre6la swoje prze6wiadczenie o oszukaniu Rady.

Radny K.üarclnkovski :od 1 stycznia 1999 roku zmieni siq prawo w zakre-

sie wieczystego u2ytkouania.co gmina bqdzie miala z tego-

Kieroynik Meresiñska :  w tej  chui l i  ieszcze nie nogq nic powledzleó.

Yiceprzewodniczqcy T.Krzeszosski  zYraca slq o przeglosovanie

rniosku o przekazanie sprary do prokuratury '

Za sniosklen glosowalo 16 radnychrprzeciw 1 radnyr{  radnych vstrzynalo

s ig  od  g losu .

Przesodniczqcy obrad oglasza 2O nlnutouq przerue'

Yznauia obradY.

Ad., ,g.  Radna B.Rogutska ynosi  o stv ierdzenie rygaÉniEcia

mandatu radnych l¡l.Ko6midra I ü-Gltulñsklego'

Uiceprzevodniczqcy T.Krzeszosbhi:spraYe tq podejmiemy na nastqpneJ

s e s j i .

Radny U.Ku6mierz popfera ,8bY spraue vygaÉniqcia mandatón tych

radnych stv ierdzió na nast4pneJ sesj f .

Radna U.t¡tarcinkowska wnosi,aby radnychrktórych mandaty vygasty zapraszaó

na ses jg .

Radny H.Poczqty jest  zdania,abY v te j  sfraule vypor iedziel i  s lq

pravnlcy

Hiceprzerodniczqcy Rady odczytal projekt uchvaly u sprawie uyga6nlqcia

nandatu radnego/Pawla Blaszki'evicza/

Rada JednoglOÉnie povzigtaUchralq Hr XXXVIU/244/97 u sprauÍe vygaÉniqcia

nandatu radnego.

/uchuala Nr xxxvlI 'T/244/97 v zahilczníu do protokólu/.

Ad.1O.  Referu je  Skarbn ik  Gn inY '

Radna B.Rogu1ska jest  przecivna przeznaczeniu nagrody na kot lovniq

/  +lo.ooo .-zr l  .
Radny G.Leksa zvraca siq o poinfornouanie jak uyglqda spraua kot lowni '

Zastqpca Burnistrza podaJe,2e na kot lorniq niel i6ny zgronadzone 5 nld

z! .pozostate Érodki  miaty byó z Narodoyego Funduszu Ochrony Srodoviska'

ale dotqd gmina nie otrzynala tych pieniqdzy'

Radny Y.Kqdra poplera radnq Rogulskq.Ynosi ,abyczq6ó tych pieniqdzy

przeznaczyé 4a inwestycje uieJskle proekologiczne.

Radny U.Ku.nierz w pelni  popiera swoJego przednóvca radnego U'Kqdrq'
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tJ Potoku l {a lyn btakuJe konteneróurtrzeba uzupelnló.Uuaáa,2e potrzeby vsi

s4nleJsze od potrzeb miastarale malo s iq robf v zakresie vodociqgóv,

dróg i  te lefonfzacJl .

Zastqpca Burnistrza unioskuJe o wstrzymanie rozdysponouania nagrody
jako kontrowersyJnej ,pozostale 6rodki  ,które nie budz4 wqtpl iwoÉci

przeglosovaé.

Radny tl.Kqdra jest zdania,aby czqSó, nagrody przeznaczyé na zaptatg

pi lnych rachunkóu, je ie l i  taka potrzeba istnieje.

Radny G. l leksa pyta jak Bqdzie rozr iqzany problen kot lowni skoro brakuje

11 nld z l .Decydujqc s iq na kot lovnig informoyano nasr2e bqdq pieniqdze.

Zastqpca Burnistrza vyja6niar2e unova jest  tak podpfsanar2e namy

1OO dni  na placenle.Nie odpovien skqd bedq pienlgdze.

Yniosek jest zlo?ony do Funduszu Ochrony srodoriska.

Rada uniosek o vstrzynanie rozdysponowania 4r5 nld zl nagrody

przyjqta 2O glosani,glosóv przeciv nie bylo rgrzy 2 glosach rstrzyauJqcych

s ie  -

Rada 2O glosanirglosóv przeciu nie bylo ¡pczy 2 glosach rstrzynuJqcych

siq povziqta Uchuatq Nr XXXVII I1245l97 v spravie znian v bud2ecie niasta

igniny na 1997 rok.

/Uchvata Nr XXXVIIT/245197 v zalqczeniu do protokólu/.

Ad.1a. Radny i f .Hatys.  wnosi  o poproszenie Prezesa Sqdu ReJonowegc

dla zreferoyanla sprau zviqzanych z proponosnynl zniananl r skladach

osobouych Kolegiun do sprau Yykroczeí przy Sqdzie ReJonouyn.

Sekretarz Gminy prosi  paniq Prezes Sqdu Rejonouego do udz0alu w sesj i .

Prezes Sqdu byta rczeÉnlejszyn ternlnen poviadonlona o sesJi .

Przybyla na sesJq Prezes S4du Rejonowego Eva Kalinin zvraca sig

o nlCIdwolywanie pani Boáeny l{nich z czlonka Kolegiun ,a powolanie

}larzeny RzeánickieJ .

Rada v zuLryzku z tyn nie pouziqla uchvaly o odvolaniu czlonka Kolegiun.

Ad.12. Rada jednoglo6nie powziqla Uchralq Nr XXXVfTT/246/97

v sprawie wyboru czlonka Kolegiun do sprar Hykroczeír przy

Sqdzie Rejonouyn u JqdrzeJovie.

lUchvata Nr XXXVITT-/246197 u zalqczeniu do protokílu/.

Ad.1A. Delegat SeJniku Samorzqdouego radny Y.Segieta lnfornuje

Radq,2e od czasu zlohenía infornacJf na sesJi z dzi'a}.atnoÁcÍ SeJniu

Samorzqdoyego nie bylo ani  posiedzeñ komisj i ,ani  sesJi .Radny otrzynal

projekt  bud2etu na 1998 r .  Jest  zastraszaJqce obniZenie Érodków na

1998 rok.
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B l lZszych ln fo rnacJ i  de legat  udz ie l i  po  sesJ i  se jmÍku  ,po  9 .1O.br .
Radny U.Ku6nierz:  czy Sejnik na racjq bytu,czy po2qdana Jest dziatalno$é
SeJniku Samorzqdouego.Na pzecz SeJniku przekazuJemy rysokie kwoty,
dlatego oczekujemy konkretnej  dzialalno6ci  od SeJniku Samorzqdoego.
Radny l l .Segieta nówi,co to povinien byó sanorz4d.
U Sejmiku róunie2 Jest tak samo-ny Í ny.
Radny G.Leksa -delegat Sejniku-rórnie2 porusza sprawy pracy Sejniku.
Dydusje te jmiku sq bardzo orrocnersprayy star ia s iq bardzo otuarcie.
Przez okres dzialania Sejniku u posiedzeniach uczestniczyl i  przedstawi-

c ie le rzqdurcaly rzqd byl  obecny. DyskusJa odbyua siE na vysokim pozfonir

Pani  B.Kociszeuska-tusial  nówi o katastrofalnej  sytuacj i  v s luZbie
zdrovia.

-  Do glosu p.Kociszerskiej  ustosunkovuje s ig delegat Sejniku U.Segletg
navlqzuJq do trrajqcych straJkóy u sluibíe zdrouia.

4d.14.  Burn is t rz  in fornujeráe na in terpelacJe udzie lono Ju2
pisennych odporiedzi za ryJqtkien pani Kociszerskiej-üusial,któreJ

udzle l i  s ig  :odpouiedzi .

Ad.15.  Radny Y.Ku6nie¿z zabLera g los v  sprauie renontóy dróg,

m. in .v  Potoku.Przy remontowanych drogach y la6c ic ie le  gruntóu notorycznie

zaoru jE royy.Nale2y rys laó t t raZ l { ie jskq na sprawdzenie tego.

Radny G.Leksa nóvi  o  investycJ i  t 'do jazd do Urzqdu l { ie jsk iegor ' ,k tóra

Jest  n ie  rozpoczqta i  n ie  bgdzie v  tyn roku nykonana.Pros i  o  harmonog*

ram p rac  na  u I .11  L Ís topada .Czy  j es t  pok ryc ie  f i nanso re  na  as fa l t .

Burmist rz  l ,ysek egodnie z  naszymi  i  usta len iami  n ieszkarrcow, .Potoka

zb lo rq  za in te resovanych  k ie roun ikov  d la  omowien ia  rea l i . zac j i  zadan

Radnenu  Leks ,e  Bu rn i s t r z  odpov iada ,2e  doJazd  n : i e  j es t  rea l i zovany ,

ponieva2 n i .e  na mieszkania d la osoby zamieszkuJqcej  budynek do

wyburzen ia .  ! { yÉ1e ,¿e  i n res tyc ja  ta  bqdz ie  rea i i zovana .

Radny K l larc inkovsk i  do jazd do Przychodni  Zdrov ia Nr  2,sq same dz iury .

n: "e da s iq  podjechaó samochodem-

Radna  J .Sz ren iaya  p ros i  o  wykonan ie  pod lo2a  pod  l odos i sko  na  Os led lu

Muray iec  IL

K ie rovn i k  I . l  Uo lsk i  mór i  na  tena t  p rac  p rzy  u l  . 11  L i s topada .Poda je

etapy prac.

Radna B.Rogulska : byla przeyídziana budosa pavilonóv przy

u I .11  L i s top f l l a  od  k ioskú  p .Kucy  do  K , i osku rRuch"  w  k ie runku  u l i cy

S t raZaek ie j , d laczego  to  n ie  Jes t  rea l i zosane .Czy  bqdz ie  moá l i uo6é  pod tq -

czenia s iq  dc i  urzqdzeñ podziemnych.
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Klerovnik uorski  odpor iada radnejr2e takle polqczenie nie Jest
przerfdziane.

Radny K.Harcinkovski  otrzynal  odpovied2 na interpelacje odno6nie
placu przy ur.chrobrego,2e nie no2na kontynuouaó prac na tyn placu
ze vzglqdu na varunki  atnosferyczne. l { inqty wakacJe,nany paádziernik
i  n ic  s iq  n ie  rob i .
Poruszy l  spraye kana l izac j i  w  u l .Do jazd ,k tó ra  do  dz i6  n ie  Jes t  z roh iona.
Radna B.Rogulska porusza spraue ÉcieZki- lqcznika ul . j -go Í la ja
z uI .11 Listopada.Apeluje o zalatr ienie sprauy rodziny z Kazachstanu,
o uprouadzenie do budtetu kwoty na uykup donu.
Zvqraca sig o poinfornovanie na Jakich yarunkach nale2q sig ákcje
pracounikon RPGKII'I.Pracovnicy zvrócil i siq do radneJ z taklm pytanien.
Burnistrz odpoufada radnejrZe Rzeczypospolita podaJe u Jaki sposób no2na
uzyskaó akcje.radca prayna Jest na etapie zbieranla o€yladczeñ,akcJi
nie naleáy na razie nikonu vydavaó.
Soltys vsi Borkl Barylski zwraca siq o rozpoczecie budory chodnika we wsi
Borki , lo l ica i  Piaskt  od miejscovoÉci  p iaskt .

Prosl  o ponoc Straá l { leJskq v sprauÍe podciqcia v iszqcych gatgzi  nad jezd
n i q '

Burmistrz:bylen i  roznaulalen z nieszkañcani  tych uiosek.uraáarn,Ze
chodnik pouinien byó robiony.Od którego nl-eJsca rozpocznieny o tysl
zadecydujeny.zOO nln z l  mamy na ten cel .
Sol tys Borek Barylski  zapernia,2e mieszkañcy dajq piasek na podlo2e,
deklarujq pomoc niefachovq-

ll iceprzevodniczqcy Rady T.Krzeszouski podaje komunikat
o festynie s Szkole Podstavovej Nr J i zaprasza radnych do vziqcia
udz ia lu .

Ad.z. /czqÉi.^fr l  .  ze vzgLgdu na yyczerpanie porz4dku dziennego
o godz.132A zanyka obrady sesj i  Rady l - l ie jskieJ.

Ulceprzevodnicz4cy

rze jouie

ob rad :

o tokó lo r l a ;

Krzeszouski


